

MESSES DU 27 FÉVRIER AU 3 MARS 2024
MASSES FROM FEBRUARY 27TH MARCH 3RD, 2024

Samedi 24 février / Saturday, February 24th			
5:15 p.m.	Denise Tisso Séguin	Offrandes aux funérailles	1878
Dimanche 25 février / Sunday, February 25th			
9:30 a.m.	Madeleine Lefebvre	Marie	2074
	Danielle Lauzon 3ieme Anniversaire	Ses Parents	2077
	Louis Seguin 20ieme Anniversaire	La Famille	2053
11:30 a.m.	Gary Piquette	Adèle Major	2078
Mardi 27 février / Tuesday, February 27th			
8:00 a.m.	René Pilon	Offrandes aux funérailles	1675
Mercredi 28 février / Wednesday, February 28th			
8:00 a.m.	Joanne Bédard	Offrandes aux funérailles	1743
Jeudi 29 février / Thursday, February 29th			
8:00 a.m.	Suzanne Brunette	Offrandes aux funérailles	1804
Vendredi 1 mars / Friday, March 1st			
8:00 a.m.	Pierre & Louise Roy	Par testament	579
	Mary Lysiak	Stan Belczowski	2106
Samedi 2 mars / Saturday, March 2nd			
5:15 p.m.	Vernon D'sylva	Rodrigues Family	2099
Dimanche 3 mars / Sunday, March 3rd			
9:30 a.m.	Paul Longueville	Offrandes aux funérailles	1943
11:30 a.m.	Raymond Wasikowski	Lazarek Family	2076
	Jose M. Reyes	Alexandro Trinidad Reyes	2058
	Angelina Trinidad Reyes	Alejandra Trinidad Reyes	2059

MERCI AU NOM DU SEIGNEUR ET DE SAINT THOMAS
POUR LA DERNIÈRE COLLECTE

THANK YOU IN THE NAME OF THE LORD AND SAINT THOMAS AQUINAS FOR THE LAST
COLLECTION.

\$2170



2E DIMANCHE DE CARÊME B - 25 FÉVRIER 2024

Viens, Seigneur! Ouvre-nous le chemin

Dans notre marche de Pâques, le deuxième dimanche du Carême nous propose une halte bienfaisante. Dieu lui-même nous invite à nous mettre à l'écoute de son Fils bien-aimé. Sa parole est une lumière sur nos pas.

En cette deuxième étape de notre marche vers Pâques, le Seigneur nous emmène à l'écart, comme il la fait avec Pierre, Jacques et Jean, un jour sur la montagne. Que notre célébration nous redonne confiance en Dieu si nous vivons des moments difficiles. Quelle soit comme une lumière qui éclaire nos pas. En Jésus transfiguré, Dieu lève le voile sur notre avenir. Une force de vie nous habite. Elle nous transfigure déjà de l'intérieur (**Marc 9,2-10**).



FEBRUARY 25TH, 2024: SECOND SUNDAY OF LENT (B)

On the second Sunday of Lent each year, we hear the story of Jesus' Transfiguration. The story is told in the three Synoptic Gospels: Matthew, Mark, and Luke. This year we hear the story from **Mark (MK 9:2-10)**. "It is wonderful for us to be here!" These are the words of the disciples Peter, James, and John.

This Sunday, we accompany them onto the Mount of Transfiguration to deepen our relationship with God's Son, the Beloved. On seeing Jesus with Elijah and Moses and having witnessed his Transfiguration, Peter offers to construct three tents for them. Mark

reports that the disciples are terrified by what they have witnessed, and that Peter's offer is made out of confusion. We also notice that Peter has reverted from his earlier confession that Jesus is the Messiah, calling Jesus rabbi instead. As if in reply to Peter's confusion, a voice from heaven speaks, affirming Jesus as God's Son and commanding the disciples to obey him. This voice from heaven recalls the voice that was heard at Jesus' baptism.

Développement et Paix – Caritas Canada : un mouvement de solidarité

Développement et Paix — Caritas Canada est l'organisme officiel de solidarité internationale de l'Église catholique du Canada depuis 1967.

Nous agissons sur les causes profondes de la pauvreté, de l'oppression et des inégalités en travaillant avec des partenaires dans les pays du Sud et en mobilisant la population canadienne pour la justice et la dignité. Nous appuyons les femmes et les mouvements sociaux en tant qu'agents de changement durable.

Notre travail transformateur est possible grâce à la générosité et l'appui de nos membres et de la population canadienne qui s'engagent à nos côtés.

Rejoignez le mouvement de plus de 12 000 membres et aidez-nous à faire vivre nos campagnes dans votre milieu : devp.org/devenirmembre.

Development and Peace — Caritas Canada: a movement of solidarity

Established in 1967, Development and Peace — Caritas Canada is the official international solidarity organization of the Catholic Church in Canada.

We address the root causes of poverty, oppression, and inequality by working with partners in the Global South and by mobilizing Canadians in the common struggle for justice and dignity. We champion women and social movements as key agents of lasting change.

Our transformative work is possible thanks to the generosity and support of our members and Canadians who stand by us.

Join the movement of over 12,000 members and help us bring our campaigns to life in your community. Visit devp.org/membership.

